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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vragen: Beantwoording schriftelijke 
vragen VVD over horeca in Wijchen 

Kernboodschap 
Het college onderkent het belang van de horeca voor Wijchen en de huidige situatie 
waarin de horeca ondernemers zich op dit moment bevinden. Daar waar mogelijk 
ondersteunt de gemeente deze sector. Het college is in gesprek over de huidige situatie 
en gaat samen met de horeca ondernemers kijken wat nodig en mogelijk is voor dit 
moment en de periode na de opstart van de horeca.

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 
mogelijk het zaaknummer/documentnummer)

- -

Antwoord van het college
 
1. Is het college bereid om de precariobelasting over 2020 en/of 2021 gedeeltelijk of   
volledig kwijt te schelden? 
Ja. Voor 2020 is alleen precario geheven voor de maanden dat de terrassen 
daadwerkelijk open mochten zijn. Voor de extra ruimte die nodig was om aan de 1,5 
meter maatregel te voldoen is ook geen precario geheven. Uiteindelijk heeft dit geleid tot 
een korting van 50% op de precario voor 2020.
Voor 2021 zoeken we in ieder geval naar een vergelijkbare oplossing. 

2. Ziet het college ook andere mogelijkheden om de horecaondernemers (ook zonder 
terras) te compenseren? 
Het uitgangspunt is dat de landelijke regelingen oplossing moeten bieden voor de 
financiële problemen waar horecaondernemers mogelijk mee te maken hebben. We 
constateren echter ook dat dit niet in alle gevallen afdoende is. We zijn in gesprek met 
vertegenwoordigers van de horeca in Wijchen over wat we op dit moment kunnen 
betekenen maar ook naar de periode na de opstart na de crisis. We realiseren ons dat 
het opheffen van de huidige maatregelen niet direct alle gevolgen oplost.

3. Kan het college met een toekomstvisie op de weekmarkt in Wijchen komen in relatie 
met de oplevering van ‘Tussen Kasteel en Wijchens Meer’? 
Ja, op korte termijn wordt hierover met alle stakeholders gesproken om tot een 
gezamenlijke toekomstvisie te komen.
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4. Kan het college in overleg met de uitbaters van de weekmarkt en de   
horecaondernemers kijken hoe en wanneer de weekmarkt zo efficiënt mogelijk is op te 
bouwen, zodat er zo min mogelijk terrastijd verloren gaat? 
Deze vraag is onderdeel van de gesprekken die met de horeca gevoerd worden. 
Overigens worden de huidige afspraken met de markt daarbij gerespecteerd. In eerste 
instantie heeft het college aan de vertegenwoordigers van de markt en de horeca tot 
afspraken te komen. De gemeente heeft hierin een faciliterende rol.


